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Gaudi-Nagy Tamá s
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mit tett a Kormány azért, hogy a magyar munkavállalók ugyanazért vagy adott esetben több
munkáért ne kevesebb pénzt kapjanak mint a külföldön munkát vállalók?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban az interneten közzétettem egy felhívást, mely szerint bármely a magyarságunka t
égető társadalmi problémával vagy jelenséggel kapcsolatos kérdést, melyeket a választópolgárnak
ugyan közvetlenül nincs lehetősége feltenni az illetékes miniszternek, országgyűlési képviselőként
írásbeli kérdés formájában előterjesztem, a miniszteri válaszról pedig tájékoztatom a kérdé s
beküldőjét. A fentebb megfogalmazott kérdés is a felhívás nyomán érkezett hozzám. A kérdés
megválaszolásával kapcsolatban rendelkezésre álló információkat alábbiakban megosztom a Tisztelt
Miniszter Úrral .

A munka elsődleges értéke az emberhez tartozik, aki annak szerzője . és célja. A munka van az
emberért és nem az ember a munkáért . Mindenkinek meg kell adni a lehetőséget, hogy a munkából
szerezze meg azokat a javakat, melyek a saját és a hozzátartozói életének fönntartásához, valamin t
az emberi közösség szolgálatához szükségesek .

Ettől függetlenül hazánkban a termelőtevékenység a munkaadó – különösen a multinacionális cégek
számára – számára egyoldalú, a munkavállaló számára a megélhetéshez és a családalapításhoz
elégtelen fizetéssel jár. Ugyanért a munkáért pl . egy angol vagy egy német munkás a többszörösét
kaphatja mint amennyi bér egy magyar munkavállaló markát üti .

Mindezek fényében kérdezem a Tisztelt Miniszter Úrtól, mit tett a Kormány azért, hogy a magyar
munkavállalók ugyanazért vagy adott esetben több munkáért ne kevesebk pénzt kapjanak ?

Gaudi-gy Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom

frakció tagja

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. március 17.
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